
Referat fra bestyrelsesmøde i Gudbjerg & Omegns Jagtforening 

28. januar 2020 kl. 18.00 

i jagthytten, Bøllemosevej 15. 

 
Til stede var: Finn Helleskov FHA, Leif Schmidt LSN, Thomas Albjerg TA, Gert Simonsen GS, Hans 
Rasmussen HR, Hugo Milling Eriksen HME og Jesper Lemche JL. Der var afbud fra Stefan Fusager og 
Henrik Kristensen var afskåret fra omverdenen. 

 

1. Valg af ordstyrer. LSN. 
 

2. Valg af referent. JL. 
 

3. Godkendelse af referat fra sidste møde.  
Referatet kunne ikke godkendes. Dagsordenens punkt 7 – Efteruddannelse. Status på 
jagttegnskursus. På grund af afbud var bestyrelsen ikke korrekt informeret om antal 
tilmeldte kursister. Da tallet er elleve og ikke kun en, vil bestyrelsen anbefale at aktiviteten 
fortsættes. Med denne korrektion kunne referatet godkendes. 
 

4. Aftale dato for generalforsamling, indkaldelse og klargøring af fremlæggelser. 
Det blev aftalt at afholde generalforsamling torsdag 26. marts kl. 19.30. FHA har bedt 
Mikala Høj Laursen fra Jægerforbundet om at være ordstyrer. Vi afventer svar fra hende, 
også mhp at hun fremlægger nyt fra forbundet. Det blev aftalt at foreslå Viben Kræmmer 
som referent. Dato og tidspunkt bliver bragt i ”Jæger” nr. 3, der udkommer sidst i februar. 
Program og dato bliver lagt på hjemmesiden og Facebook, så snart det er klar. FHA beder 
om stikord til formandsberetning. 
Bestyrelsen enedes om at genoptage traditionen med præmiering af trofæer og krageben. 
 

5. Status på økonomi og Flexbillet. 
LSN informerede kort om en sund økonomi. Der var enighed om at øge prisen på øl og 
vand, men at tilbyde kontantrabat. 
Flexbillet fungerer, men FHA ønsker en administrator mere – JL tager den.  
 

6. Hjemmeside. 
Der var afbud fra SF, overdragelse af hjemmeside forventes effektueret snarest. 
FHA udtrykte ønske om funktionalitet til indmeldelse i foreningen på hjemmesiden. 
HME bliver administrator på Facebook. 
 



7. Hundeudvalg.  Status på tilmeldinger. Udlevering af træningsveste. 
Der er tilmeldt 5 hvalpe og 17 hunde på lydighedskursus. 
Træningsvestene blev godt modtaget, instruktørerne begejstredes over muligheden for at 
variere fra slimfit til ventemodel. 
HME følger udviklingen omkring mårhunde og status på træning af hunde til dette arbejde. 
 

8. Efteruddannelse.  Status på jagttegnskursus. 
Flere af foreningens instruktører mangler stadig den tredje og sidste del af uddannelsen, 
men vil opsøge muligheden, når kursus udbydes i nærheden.  
Se referatets punkt 3 om jagttegnskursus. Aktiviteten fortsættes. 
 

9. Gudme sø. 
Søjagterne vil blive genoptaget i den kommende jagtsæson. 
 

10. Præsteskoven. Mulighed for fælles drivjagter på dåvildt med konsortier på Mullerup også i 
den kommende jagtsæson. 
Bestyrelsen ønsker at arbejde videre med de fælles dåvildtjagter. Mullerup forespørges om 
foreningen må deltage i droneovervågningen af den lokale dåvildtbestand. De 
begrænsninger i kvoten af dåer og kalve, som aftalen med menighedsrådet indeholder, bør 
lempes af hensyn til rettidig regulering af bestanden. 
I forbindelse med de fælles drivjagter blev det foreslået at afholde en haglbøssejagt efter 
frokost. 
 

11. Aktivitetsplan. 
Der blev foreslået at arrangere havjagter for foreningens medlemmer og skydedage er også 
en aktivitet, som vi ønsker prioriteret. 
 

12. Carport/redskabsskur. 
LSN arbejder på byggetilladelse og Jægerforbundet ansøges om tilskud til byggeriet. 
 

13. Fliers/Brochurer. 
Kvaliteten af de trykte brochurer er ikke tilfredsstillende, så bestyrelsen enedes om at 
benytte professionelt trykkeri. Samtidig fremstilles visitkort for foreningen. 
 

14. Samarbejde med andre jagtforeninger. 
FHA redegjorde for aktiviteter i kreds og forbund.  Der lyder positive takter i kredsen, 
Nyborg og Kerteminde er kommet med igen. 
 

15. Evt. 
Kaj Pedersen har ikke længere mulighed for at passe hytten. Bestyrelsen udtrykker stor tak 
til Kaj. LSN påtager sig5 opgaven indtil HR kan overtage. 



FHA indhenter tilladelser fra politiet i forbindelse med skydedage for jagttegnskursister og 
fornyer forsikringspolice til skydevognen. 
LSN undersøger foreningens forsikringer mhp at skifte til TRYG, som tilbyder rabatter via 
Jægerforbundet. 
 

16. Næste møde. 
Næste møde afholdes torsdag 20. februar kl. 18.00. 
 
 
Munkebo 3. februar 2020 
 
 
 
Jesper Lemche. 

 


